

Posting Activity/ Award to School Website

STEM

Content

Name of Activity	International Coding Elite Challenge
Name of Activity	國際編程精英挑戰賽
Organizing Unit(s)	International Coding Education Foundation, Cyberport, The Hong Kong Association for Computer Education
Organizing Unit(s)	國際編程教育基金會、數碼港、香港電腦教育學會
Date	2022 年 8 月
Participant(s)	1C 張柏僖、1C 李樂希、2A 梁梓軒、2C 陳逸希、2C 鄭鴻熙、 2C 周俊杰、4D 黃柏濤
Details	<p>本校 STEM 組裝備 1C 張柏僖、1C 李樂希、2A 梁梓軒、2C 陳逸希、2C 鄭鴻熙、2C 周俊杰及 4D 黃柏濤同學參與由香港電腦教育學會舉辦的國際編程精英挑戰賽，相關同學獲頒「參與證書」。</p> <p>The STEM team equipped 1C CHEUNG Pak-hei, 1C LEE Lok-hei, 2A LEUNG Tsz-hin, 2C CHAN Yat-hay, 2C CHENG Hung-hei, 2C CHOW Chun-kit and 4D WONG Pak-to to participate in the International Coding Elite Challenge organized by the International Coding Education Foundation, Cyberport and the Hong Kong Association for Computer Education. The students were awarded the Certificate of Participation.</p>